
Svet Krajevne skupnosti Kandija-Grm 

Smrečnikova ulica 16 

8000 Novo mesto 

 

ZAPISNIK 

 

3. seje sveta KS Kandija-Grm, ki je bila v ponedeljek, 6. februarja 2023, ob 18. uri v dvorani Kandija-
Grm na Smrečnikovi ulici 16, Novo mesto. 
 

Prisotni:  Janez Auersperger, Janez Bobič, Dragica Ferbežar, Rafko Križman, Sonja Simčič, Matej 
Somrak  

0pravičeno odsotna Nina Jakovljević. 

Sejo je vodila predsednica Sonja Simčič. 

Dnevni red:  
 
1. Potrditev zapisnika 2. seje KS  in pregled dela od 11. 1. 2023 
2. Razprava o Poslovnem poročilu o delu KS Kandija–Grm v letu 2022 
3. Razprava o  računih, prilivih in odlivih v letu 2022 
4. Pregled zapisnika 12. seje, razprava o sklepih in nerealiziranih projektih 
5. Pregled programskih in projektnih prioritet MO Nm, ki posegajo v našo KS 
6. Osnutek programa dela KS za 2022- 2026 in za leto 2023 ter razprava o njem 
 
Sejo je vodila predsednica Sveta KS Sonja Simčič. 
 
 
Ad1 
 
Sklep:  Na zapisnik 2. seje Sveta KS Kandija–Grm ni bilo pripomb. 
Člani sveta so ga prejeli po e-pošti, original je v pisnem arhivu.  
 
Predsednica  Sonja Simčič je povzela dosedanje aktivnosti:  

- vzpostavljene so spremembe na spletni strani naše KS in na FB;  
- na tem mestu je objavljen nagovor nove predsednice KS našim krajanom; 
- posredovali in uredili smo vse zahtevane dokumente za nove podpisnike na UJP;  
- vzpostavljen je kontakt z MO Nm za sestanek z odgovornimi za področje infrastrukture, 

projektov, razpisov, investicij, vzdrževanja;  
- zaradi neočiščenih pločnikov je predsednica intervenirala pri odgovornih v CGP-ju; 
- OŠ Grm smo posredovali predloge naših članov sveta glede prometne situacije in boljšega 

sobivanja;  



- predsednica je imela sestanek z ravnateljico OŠ Grm glede nove prometne ureditve okoli 
Grma;  

- z Dolenjskim muzejem je predsednica v dogovoru, da nam njihovi strokovnjaki pomagajo pri 
izbiri dogodka iz zgodovine krajevne skupnosti, ki bi bil primeren za izbor za dan krajevne 
skupnosti Kandija-Grm. 

 

 

Ad2 

Člani Sveta KS smo se seznanili s Poročilom o delu KS v letu 2022.  Poročilo je pripravil prejšnji 
predsednik Srečko Vovko. Poročilo o delu in vsa zahtevana finančna dokazila so bila strokovni službi 
na MO Nm oddana pravočasno.  

 

 

Ad3 

Člani Sveta KS smo se seznanili s finančnim stanjem, s preglednico vseh računov in  z vsemi odlivi v 
letu 2022 ter z vsemi prilivi na račun KS.  

Na računu KS  je bilo na dan 11. 1. 2023, ko je vodenje KS prevzel novi Svet KS, 248,15 EUR. Stanje 
na računu 6. 2. 2023 je 758,27 EUR.  

V letu 2022 smo imeli zaradi visokih cen energentov povečane materialne stroške za naše prostore. 

 

 

Ad4 

Pregledali smo zapisnik 12. seje KS Kandija-Grm, ki je bila 30.5 2022. Nekaj sklepov je ostalo 
nerealiziranih, zato je Svet KS ponovno sprejme naslednje sklepe:  

1. Z upravo Vrtca  Ciciban bomo čimprej pregledali dogovor o razdelitvi stroškov in pogledali 
možnosti za drugačno razdelitev stroškov, da bi tako zmanjšali materialne stroške. Odg.: S. 
Simčič 

2. Ustrezne službe bomo spet opozorili, da umirjanje prometa z mobilnimi cestnimi ovirami na 
Smrečnikovi ulici niso sprejemljive, predlagamo postavitev ene večje, trajne asfaltne ovire pred 
vrtcem. Odgovorni pa naj pogosteje preverjajo upoštevanje omejitve hitrosti.  

3. Oporni zid na Trdinovi ul. 12-14, škarpo za Pagrasom, je nujno sanirati. Cestišče se pogreza, ruši, 
s tem je ogrožena prometna varnost, ogrožene pa so tudi vse inštalacije. Sanacija je nujna in 
mora imeti prioriteto. O problematiki seznanimo MO Nm, g. Tomažina.  

4. Na Policijski upravi Novo mesto pridobimo informacijo, kdo je policist, odgovoren za našo 
krajevno skupnost. Odg.: S. Simčič 



5. Pregledali bomo do sedaj zbrano vsebino za glasilo naše KS, ki ga žal v prejšnjem mandatu nismo 
izdali, in izdali letak koristnih informacij, pomembnih kontaktov itd. Odg.: S. Simčič, N. 
Jakovljevič 
 
 

Ad5 

Predsednica Sonja Simčič nas je seznanila, da na MO Nm nastaja dokument programskih in 
projektnih prioritet za novo mandatno obdobje. Ko bo dokument dokončen, se bo Svet KS aktivno 
vključil v vsa področja, kjer bo možno, da izboljšamo pogoje za življenje naših krajanov.  

 

 

Ad6 

Predsednica je na podlagi predlogov članov sveta pripravila osnutek Programa dela za obdobje 
2022-2026 in Program dela za 2023. O dokumentu smo razpravljali, podali spremembe nekaterih 
predlogov in dodali nove predloge. Dokument bo dokončan do naslednje seje.  

MO Nm moramo seznaniti, da pričakujemo, da se v sklopu občinskega projekta urejanje novih 
pešpoti ob Težki vodi pri trgovini Mak uredi invalidom, kolesarjem, otroškim vozičkom in ostalim 
uporabnikom ustrezen ergonomski pristop tudi s strani naše KS. 

Sejo smo zaključili ob 20.30 uri.  

 

Zapisala: Dragica Ferbežar 

   

   


